

Announcement Title	The Saudi Awwal Bank Announces The Appointment of a Member In The Audit Committee	يعلن البنك السعودي الأول عن تعيين عضو في لجنة المراجعة	عنوان الإعلان
Introduction	The Saudi Awwal Bank announces the appointment of Dr. Maysa Abdullah Basoudan as a member of its Audit Committee filling a vacant seat, until the end of the current Audit Committee term on 31/12/2025. This is based on the Board resolution and the no objection received from Saudi Central Bank and other relevant authorities	يعلن البنك السعودي الأول عن تعيين الدكتورة/ ميساء عبدالله باسودان عضواً بلجنة المراجعة لشغل المقعد الشاغر في اللجنة، حتى نهاية الدورة الحالية للجنة المراجعة بتاريخ 31/12/2025م. بناءً على قرار مجلس الإدارة وبعد حصوله على عدم ممانعة البنك المركزي السعودي والجهات التنظيمية ذات العلاقة.	مقدمة
Appointed Member Name	Dr. Maysa Abdullah Basoudan	الدكتورة/ ميساء عبدالله باسودان	اسم العضو المعين
Membership Start Date	14/03/1446 corresponding 17/09/2024	1446/03/14 هـ الموافق 2024/09/17م	تاريخ بداية العضوية
Brief Resume of the Appointed Member	She holds Master's and PhD degrees in Accountancy, as well as Graduate Certificate in Advanced Quantitative Methodologies, all from Case Western Reserve University, USA. She is certified as a Fraud Examiner (CFE) with extensive experience in accounting, auditing and forensic accounting committees as well as fraud prevention and detection.	حاصلة على درجتى الماجستير والدكتوراه في المحاسبة ودبلوم على في الطرق المتقدمة في التحليل الكمي من جامعة كيس وسترن ريزيرف بالولايات المتحدة الأمريكية. كما أنها فاحص احتيالي معتمد (CFE) ولديها خبرة واسعة في المحاسبة ولجان المراجعة والمحاسبة القضائية وكذلك منع الاحتيال والكشف عنه.	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للعضو المعين
The date of the approval by other official authorities	03/01/1446 corresponding 09/07/2024	1446/01/03 هـ الموافق 2024/07/09م	تاريخ عدم ممانعة الجهات الرسمية الأخرى
Date of Board Meeting in which Appointed New Member(s) were Appointed	13/03/1446 corresponding 16/09/2024	1446/03/13 هـ الموافق 2024/09/16م	تاريخ انعقاد اجتماع مجلس الإدارة الذي عين فيه العضو/ الأعضاء
Additional Information	Therefore, the composition of the Audit Committee is as follows: 1- Mr. Martin Powell – Committee Chair - Independent Board Member. 2- Mr. Andrew Jackson - Independent Non-Board Member. 3- Mr. Abdullah Alfaiqi - Independent Non-Board Member. 4- Dr. Maysa Basoudan - Independent Non-Board Member.	وبذلك يصبح تشكيل لجنة المراجعة على النحو الآتي: 1- السيد/ مارتن باول – رئيس اللجنة - عضواً مستقلاً من داخل المجلس. 2- السيد/ اندرو جاكسون – عضواً مستقلاً من خارج المجلس. 3- السيد/ عبدالله الفيفي – عضواً مستقلاً من خارج المجلس. 4- الدكتورة/ ميساء باسودان – عضواً مستقلاً من خارج المجلس.	معلومات إضافية